

P.O. Box: 54500 **Abu Dhabi, United Arab Emirates** T: +971-2-6277777

www.adx.ae

## **Abu Dhabi Securities Exchange** Circular No. (03) of 2021 **Concerning Updating List of Personnel** to Communicate with ADX regarding **XBRL System**

سوق أبوظبى للأوراق المالية تعميم رقم (03) لسنة 2021م تحديث قائمة الأشخاص المعنيين بالتواصل مع السوق بشأن نظام XBRL

Abu Dhabi Securities Exchange (ADX) extends تهديكم إدارة سوق أبوظبي للأوراق المالية أطيب its greetings and wishes you continuous success. لما تقتضيه مصلحة العمل ولضمان سلامة For the best interest of work, and to ensure that the communication procedures between the Exchange and listed companies are followed, and to الشركات وحرصاً منا على وصول كافة القوائم guarantee that all financial reports issued by the listed companies are certain and effectively communicated.

تحياتها وتتمنى لكم دوام التقدم والازدهار، تحقيقاً إجراءات الاتصال المتعلقة بالسوق وبعمل المالية والخاصة الى سوق أبوظبي للأوراق المالية ىشكل فعال و مؤكد

## The Following has been decided Article (1)

تقرر الآتى: مادة (1)

Tou are kindly requested to provide us with the تقوم الشركات المدرجة بتزويد السوق بقائمة الأشخاص المعنيين بالتواصل مع سوق أبوظبي contact details of the concerned personnel in your company whom ADX will communicate with. The list should contain the following people:

للأوراق المالية والتي تضم:

Personnel who have access to the electronic disclosure system XBRL

اسماء الأشخاص الذين لهم صلاحية الدخول على نظام الإفصاح الإلكتروني XBRL

This should be done by sending an official stamped and signed letter from your company, which must include the aforementioned details in addition to the direct telephone number, the mobile phone number, email address and authority type ( super user & normal user ) of

وذلك عن طريق إرسال كتاب رسمى مختوم وموقع من الشركة يضم البيانات المشار إليها أعلاه وكذلك رقم الهاتف المباشر والهاتف المتحرك والبريد الالكتروني والصلاحيات المعتمدة لكل شخص من الأشخاص المذكورين أعلاه بشكل <u>نصف سنوي</u> من كل عام في 06/30 و 12/31



P.O. Box: 54500 **Abu Dhabi, United Arab Emirates** T: +971-2-6277777

www.adx.ae

**Abu Dhabi Securities Exchange** Circular No. (03) of 2021 **Concerning Updating List of Personnel** to Communicate with ADX regarding **XBRL System** 

سوق أبوظبى للأوراق المالية تعميم رقم (03) لسنة 2021م تحديث قائمة الأشخاص المعنيين بالتواصل مع السوق بشأن نظام XBRL

the above-mentioned individuals as 31/12 & 30/06 each year.

وفي حال أية تغييرات على هذه المعلومات، يجب In the event of any change to this information, وفي حال أية تغييرات على هذه المعلومات، على الشركة اعلام سوق أبوظبي بشكل فوري ليتم listed companies must immediately notify ADX to update their database.

تحديث هذه البيانات

يرجى ارسال المعلومات المطلوبه على البريد Kindly send the required information to email of Mr. Humaid Hasan Alshehhi AlshehhiH@adx.ae

الالكتروني للسيد/حميد الشحي AlshehhiH@adx.ae

Thank you in advance for your cooperation,

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا،

Hamad Abdullah Al Ali **Acting Senior Head of Listed Companies Affairs** 

رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة بالإنابة